
 
 
SKRAĆENI  ZAPISNIK SA GODIŠNJE SKUPŠTINE ZAGREBAČKOG        
SOFTBALL SAVEZA 03. lipnja 2022. 
 
Prisutni: Filip Knežević, Alen Magdalenić, Nikica Pokrajac, Edna Hajak, Ina Šmičević, Vladimir 
Hajak, Stjepan Šljivečka , Petra Čizmić Pokrajac, Ema Vrančić, Danijel Cesar, Ivan Loborec, Marko 
Ivančić,  Željka Grubor, Ivana Beatović 
 
Dnevni red:  
 
1. Izbor verifikacijske komisije 
1.1. Izbor 

- za verifikacijsku komisiju su predloženi i jednoglasno izabrani A.Magdalenić, V.Hajak i 
N.Pokrajac 

 1.2. Izvješće komisije 
- komisija je zaključila da je prisutno 12 članova Skupštine od ukupno 14, te da Skupština 
      može nastaviti sa radom i odlučivati o točkama dnevnog reda 

 
2. Izbor zapisničara 

- za zapisničara je predložena i jednoglasno izabrana Ž. Grubor 
 
3. Izbor ovjeravatelja zapisnika 

- za ovjeravatelja je predložena i  jednoglasno izabrana I.Beatović 
 
4. Usvajanje dnevnog reda 

- dnevni red je usvojen jednoglasno 
 

5.  Financijski izvještaj za 2021 godinu 
- Ž.Grubor je ukratko obrazložila financijski izvještaj za 2021 godinu članovima Skupštine 
- izvještaj je usvojen većinom sa 11 za i 1 suzdržanim glasom 

 
6. Korištenje softball terena u sklopu RSC Jarun 

- predsjednica I.Baeatović upoznaje članove Skupštine sa pritužbom od strane nekih klubova sa 
namjerom da se naplaćuje korištenje softball terena RSC Jarun od strane Sk Princa 

- napominje da su klubovi koji koriste softball terene na RSC Jarun samo korisnici prema PJP u 
sportu, te da iste ne smiju naplaćivati jer su im svi troškovi korištenja terena pokriveni od 
strane Grada Zagreba 

- P.Čizmić pokrajac napominje da se ne bi naplaćivalo korištenje terena već opreme (baze, 
mreže, oprema za održavanje i sl), također napominje da bi se sredstva za objekte mogle u 
cijelosti uplaćivati SK Princu, pa da bi onda svi klubovi mogli koristiti terene bez dodatnog 
troška 

- V.Hajak upoznaje prisutne sa činjenicom da se muške seniorske utakmice ne mogu održavati 
na softball terenu Mladost jer je isti prekratak i uz zaštitnu mrežu loptice završavaju na 
parkiranim autima i ljudima u prolazu, te predlaže da se muške seniorske utakmice igraju na 
softball terenima RSC Jarun, a da zauzvrat se utakmice mlađih dobnih kategorija mogu igrati 
na Mladosti 

- I.Beatović napominje kako se održavanje softball trena na RSC Jarun dogovara sa službom za 
održavanje RSC Jarun, kao što su košnja i sl 

- P.Čizmić Pokrajac odgovara da su termini košnje od strane službe za održavanje RSC Jarun 
prerijetke i da oni svojim strojevima uništavaju terene, pa da SK Princ, SK Span i SK Špansko 
sami kose sa vlastitom kosilicom 

- M.Ivančić napominje da nije samo pitanje financijskog troška već i vremenskog oko 
održavanja terena 



- D.Cesar je pitao P.Čizmić Pokrajac da li može SK Medvedi Dubrava donositi svoju opremu na 
softball terene RSC Jarun, P.Čizmić Pokrajac je odgovorila da mora pitati IO SK Princ o toj 
mogućnosti  

- S.Šljivečki napominje kako nije pitanje treniranje na terenima već samo odigravanje utakmica, 
prvenstveno muških seniorskih 

- V.Hajak napominje da su upoznati sa visinom troška održavanja terena jer održavaju teren na 
Mladosti 

- E.Hajak napominje P.Čizmić Pokrajac da je upoznata sa visinom troškova održavanja terena, 
tim više jer je HSS plaćao korištenje, pa se za ta sredstva teren mogao održavati 

-  I.Šimičević pita P.Čizmić Pokrajac da li su voljni izaći u susret drugim klubovima da mogu 
odigrati sezonu na RSC Jarun 

- I.Loborec predlaže da HSS i ZSS organizira poseban fond za troškove održavanja softball 
terena RSC Jarun, Ž.Grubor mu odgovara da su sredstva za objekte kroz PJP u sportu već 
smanjena i raspoređena na sve članove ZSS-a te da ne vidi od kuda bi se još moglo odvojiti 
sredstva za održavanje 

- I.Beatović upoznaje sve klubove sa mogućnosti prijave satnice korištenja terena na RSC Jarun 
od sljedeće godine, D.Cesar napominje da se ti termini neće koristiti za treniranje već za 
odigravanje utakmica 

- S.Šljivečka napominje da će se radi nemogućnosti dogovora oko igranja muških seniorskih 
utakmica na RSC Jarunu morati otkazati natjecanje seniora Zagrebačkog prvenstva 

 
7. Raspodjela dotacije za međunarodna natjecanje prema PJP u sportu za 2022 godinu 

- Ž.Grubor upoznaje članove Skupštine sa iznosom dotacije  za međunarodna natjecanja prema 
PJP  za 2022 godinu, a on iznosi 35.000 kn 

- I.Baeatović predlaže da se sredstva raspodjele jednako na četiri kluba koja idu na Europska kup 
natjecanja 

- P.Čizmić Pokrajac napominje da su se ta sredstva prijašnjih godina dijelila samo prvacima, te 
traži koji su kriteriji za raspodjelu 

- N.Pokrajac napominje da ako se mijenjanju kriteriji za podjelu onda se oni ne mogu odnositi na 
sadašnja sredstva jer se uvijek uzimaju rezultati od prijašnjih godina kao referenca za 
raspodjelu  

- E.Hajak predlaže da se daju prijedlozi i da se o istima odmah glasa 
- E.Hajak daje prijedlog da se sredstva podjednako raspodjele za klubove koji su se kvalificirali 

za Europske kupove 
- N.Pokrajac predlaže da se obuhvate sva međunarodna natjecanja u organizaciji ESF 
- P.Čizmić Pokrajac predlaže da ostane isto kao i do sada , da se sredstva djela na prvake 
- nije se glasalo o danim prijedlozima jer se nije moglo dogovoriti 

 
20:30 sati Skupštinu napuštaju V.Hajak, S.Šljivečka, E.Hajak i I.Šimičević, ostaje 8 članova Skupštine 
od ukupno 14 pa se sjednica može nastaviti  
 
8. Razno 

- I.Beatović traži da Ž.Grubor provjeri Zapisnike Skupštine prijašnjih godina, da se vidi kako se 
dogovorilo o raspodjeli dotacije za međunarodna natjecanja te ako je u zapisniku navedeno 
kako se sredstva dijele da se ista praksa nastavlja i dalje, ako ne da će se o ovoj točki glasati na 
elektronskoj sjednici Skupštine 

 
 
Sastanak je započeo u 19:05 sati, a završen je u 20:40 sati. 
 
 

 
Zapisničar:                                                                                        Ovjeritelj: 
Željka Grubor                                                                                    Ivana Beatović 


